
Styremøte 

 

21.05.2024 

Kl. 09:00 

 

 

Til stede: 

Leder     Eirik Birkeland                                                                                 

1. Nestleder   Trond T. Haugbjørg 

2. Nestleder    Frode Nirisen 

HVO/Styremedlem  Anbjørn Lærdal 

HVO/Styremedlem  Arild E. Andersen 

HVO/Styremedlem  Bjørnar Berger 

E-K Nepco   Per Øyvind Henriksen 

HVO/Leder EK-Land   Ståle Skretting – Referent 

 

Åpning 

1.1. Eirik åpnet møtet kl.09:00. 

 

2. Protokoller og referater  

2.1. Eirik gikk gjennom referatet fra styremøtet mandag 9. april. Referatet ble godkjent. 

2.2. Eirik gikk gjennom referat fra ekstraordinært styremøte 24. april. Referatet ble 

godkjent. 

 

3. Organisasjon og verving 

3.1. Medlemsoversikt. Trond gikk gjennom medlemsoversikten til og med dags dato. 

Oversikten viser 7 nye medlemmer siden forrige styremøte. 

3.2. Gjennomgang vedtektsendringer. Eirik gikk gjennom endringene i vedtektene som 

ble vedtatt på årsmøtet. De godkjente endringene har blitt redigert inn i Ekofisk-

Komiteens vedtekter og vil nå bli sendt inn til forbundet for endelig godkjenning. 

3.3. Gjennomgang av debatthefte til LO-Kongressen. Eirik informerte at saken blir 

agendapunkt på neste styremøte (18. juni) hvor eventuelle endringsforslag og/eller 

kommentarer blir diskutert før innsending til forbundet innen fristen som er 18. 

august. 

 

4. Tariffavtaler, lønn og arbeidsvilkår 

4.1. Informasjon om utvalgte pågående saker. Trond informerte om: 

- Forskjellige punkt og detaljer i forbindelse med nytt permisjonsregelverk som 

bedriften har innført. 

- Oppsigelsessak. 



- Status i forbindelse med tvistesaker vi har med bedriften. Det har den siste tiden 
vært bevegelse i 2 av disse sakene. 

- Utspill fra bedriften om endringer i minimumsbemanningen i forbindelse med 
streik. Trond poengterte at det eksisterer protokoll mellom Ekofisk-Komiteen og 
bedriften som omhandler dette. 

- I forbindelse med nye EØS regler vil nytt arbeidsavtale regelverk bli innført i 
bedriften fra og med 1. juli. 

- 3 eksemplar av boken «Brutt Lenke» er blitt sendt offshore. De vil bli lagt ut i 
oppholdsrom på Ekofisk L, Eldfisk Kompleks og Ekofisk K. 

- Rutiner når ansatte dør har blitt revidert og oppdatert. Det er nå klare rutiner for 
dette både onshore og offshore. 

- Manglende involvering av vernetjenesten i forbindelse med avvik etter tilsyn fra 
myndighetene. 

- Informasjon fra driftsavdeling at Ekofisk-Komiteen må være forberedt på en del 
MOCer fremover. Det er ønsket om økonomiske besparelser som er 
hoveddriveren. 

- Signaler om at de fleste initiativer i forbindelse med Ekofisk 2050+ vil komme i 
løpet av høsten 2024. 
 

4.2. Årets lønnsforhandlinger. Eirik informerte om følgende: 

- Tariffkonferanse er gjennomført på Bransjeavtalen (20. mars) og 

Operatøravtalen (21. mars). 

- Det ble enighet i tarifforhandlingene på Operatøravtalen. Forhandlingene ble 

gjennomført 6. og 7. mai. 

- Tarifforhandlinger på Bransjeavtalen vil bli gjennomført 28. og 29. mai. 

- Lokale forhandlinger vil bli gjennomført 11. og 12. juni. 

Årets lønnsoppgjør er et hovedoppgjør og Ekofisk-Komiteens forhandlingsutvalg i 

2024 er Eirik Birkeland, Trond T. Haugbjørg, Ståle Skretting, Per Øyvind Henriksen 

og Anbjørn Lærdal. I de sentrale forhandlingene på avtalene møter Eirik Birkeland 

og Trond T. Haugbjørg på Operatøravtalen og Eirik Birkeland og Ståle Skretting på 

Bransjeavtalen. 

 

5. Økonomi og administrasjon 

5.1. Budsjett og regnskap. Trond gikk gjennom budsjett frem til dags dato. Regnskap 

viser vi er innenfor budsjett. 

5.2. Aksjeandel i forvaltningsporteføljen. Eirik gikk gjennom sak, basert på informasjonen 

vi fikk i forrige styremøte av representantene fra SR-Bank, om Ekofisk-Komiteens 

portefølje og forvaltningen av denne og om vi skal endre noe. Trond fikk oppdraget 

med å gå i dialog med SR-Bank for å innhente informasjon om hva det innebærer 

for Ekofisk-Komiteen å endre aksjeandelen i forvalningsporteføljen. 

5.3. Infoside for TV og VO på E-K hjemmeside. Eirik informerte om oppfølgingspunkt fra 

TV kursene i 2023. Det kom opp flere forslag i møtet, Eirik sammenstiller dette og 

lager en side med «nyttige linker» under tillitsvalgtfanen på ekofisk-komiteen.no.    

 

6. Konferanser, kurs og studiearbeid 

6.1. TV samlinger. Trond informerte at TV kurs samlinger for 2024 er reservert på 

Kielfergen. Datoer for årets samlinger er 5.-7. november og 26.-28. november. 

 

 

 



7. Prosjekter 

7.1. Eldfisk Nord. Anbjørn informerte at første produksjon på Eldfisk Nord startet 5. mai 

2024. 

7.2. Fjerningskampanjen. Arild informerte at 14. og 15. mai ble det gjennomført Hazid for 

fjerning av den gamle fakkelstrukturen på Eldfisk Kompleks samt resterende 

fjerningsarbeid på Tor, som består av MOSS modul, understell og rester av 11 

conductorer. Hazid ble gjennomført i Heerema sitt hovedkontor i Leiden, Nederland, 

og på Teams, med deltakelse fra Cessation, AFOD, Drift og Ekofisk-Komiteen. Fra 

Ekofisk-Komiteen deltok TV/VO Håvard Fagerbakke, TV/VO Fredrik Gitlestad og 

HTV/HVO Arild E. Andersen. 

7.3. NxtGen ERP. Ingen informasjon. Jone Stapnes deltok ikke på styremøtet. 

7.4. Dysleksiprosjektet. Ståle informerte om status, arbeid som pågår eller som er 

planlagt og om arbeid som har blitt gjennomført i prosjektet siden forrige styremøte: 

- Oppdatering om prosjektet presenteres i kommende BU/AMU (3. juni). 

- Utkast til The Mark artikkel og E-post til ledere har blitt gjennomgått av 

prosjektsponsor. Møte med kommunikasjonsavdelingen 28. mai for å sikre 

publisering/utsendelse.  

- Det er planlagt besøk til andre bedrifter som har erfaring i dette arbeidet. 

- ConocoPhillips representanter i Dysleksiprosjektet deltar på Sikkerhetsforums 
årskonferanse 6. juni. 

- Dialog med IT/CDT-portalen for å sikre tilgjengelighet av Dysleksivennlig 

skrifttype pågår. 

- Planlegging av offshoreturer for informasjon om tema på alle 3 skift. 

- Informasjon om Dysleksivennlig arbeidsplass publisert i ny HMS 6-ukersplan 

Q2. 

- Prosjektet og satsningen ble nevnt av Steinar Vaage i allmøte for Q2. 

7.5. PPF (tidligere produserende felt). Anbjørn informerte om arbeid som pågår og at 

Ekofisk-Komiteen har søkelys på å ha med korrekt og dekkende TV/VO for 

fagdisiplinene i studiene. 

7.6. 2050+ Ekstra ressurs? Eirik informerte at vi har av bedriften fått godkjent en ekstra 

ressurs på land i forbindelse med økende involvering i 2050+ prosjektet og andre 

endringsprosesser. Dette engasjementet er aktuelt i tidsperioden august 2024 til 

mars 2025. Denne ressursen vil også fungere som en avlastning for KHVO. I 

forbindelse med å avklare aktuell kandidat til dette vervet ble det i møtet besluttet at 

Arild E. Andersen blir kandidaten til denne rollen. 

 

Pause i møtet kl. 12:55 da Eirik og Trond må delta i ekstraordinært Landsstyremøte. 

Informasjon fra forbundet (IE&FLT) kl. 13:30. Eirik, som sitter i Forbundsstyret og 

Landsstyret, annonserte at Landsstyremøtet nettopp har vedtatt, i et ekstraordinært 

møte på Teams, at det nye navnet på vårt forbund blir Forbundet Styrke. 

 

8. Bedriftsinterne saker 

8.1. Velferd. Anbjørn og Ståle informerte om aktuelle saker fra velferden. 

 

 

 



9. Vernefaglig  

9.1. Granskinger:  

- Arild informerte fra punkter i granskingen og tiltak som skal iverksettes angående 

den lokale granskingen av datasikkerhetshendelsen på Eldfisk Kompleks. 

Granskingsrapport av hendelsen er ikke klar enda. 

- Anbjørn informerte om granskingen i forbindelse med gasslekkasjen på 

Tommeliten og presenterte funn som er gjort. Gransking av hendelsen er ferdig, og 

granskingsrapport er klar. 

9.2. KHVO informerer. 

- Ingen informasjon på grunn av at Frode ikke deltok på møtet etter kl. 12:00. 

- AKAN/Attføring. Aktuell informasjon fra Ståle. 

10. Eksterne engasjement 

10.1. LO/Forbundsstyre/Operatørutvalget. Eirik informerte om følgende: 

- Saker fra forbundsstyret. 

- Det er høyt arbeidspress i forbundet på grunn av sammenslåingsprosessen 

mellom IE og FLT. I den forbindelse er det mange tvistesaker som Ekofisk-

Komiteen venter en avklaring på. 

10.2. Industri Energi HMS utvalg. Ingen informasjon på grunn av at Frode ikke 

deltok på møtet etter kl. 12:00. 

10.3. Industri Energi HVO nettverk. Ingen informasjon på grunn av at Frode ikke 

deltok på møtet etter kl. 12:00. 

10.4. LO helikopterutvalg. Ingen informasjon på grunn av at Frode ikke deltok på 

møtet etter kl. 12:00. 

 

11. Andre pågående aktiviteter 

Eirik informerte om pågående arbeid i forbindelse med sammenstilling av 

Ekofisk-Komite historie boken. 

 

 

Møtet avsluttet kl.15:30 


